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Protokół nr 27/2012 
posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach, 

odbytego w dniu 22 listopada 2012 roku w godz. od 1530 do 1700 
w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach.  

  
Obecni członkowie Komisji:  

1. Zdzisław Przełomiec – przewodniczący, 
2. Zdzisław Koncewicz – wiceprzewodniczący, 
3. Zbigniew De – Mezer, 
4. Włodzimierz Marczewski, 
5. Agnieszka Rzatkowska 
6. Andrzej Turowski,  
7. Tadeusz Zamaro.  

 

W posiedzeniu udział wzięli:  
1. Andrzej Chuchnowski  – Przewodniczący Rady Miejskiej w Suwałkach, 
2. Czesław Renkiewicz   – Prezydent Miasta Suwałk, 
3. Marek Buczyński   – Zastępca Prezydenta Miasta,  
4. Łukasz Kurzyna  – Zastępca Prezydenta Miasta,  
5. Wiesław Stelmach   – Skarbnik Miasta,  
6. Sławomir Sieczkowski  – Naczelnik Wydz. „FN”, 
7. Dariusz Przybysz  – Naczelnik Wydz. „OSGK”, 
8. Małgorzata Włoskowska  – Naczelnik Wydz. „AGP”, 
9. Justyna Wołągiewicz   – Kierownik Referatu Urbanistyki,  

10. Maciej Gołaszewski    – Inspektor Wydz. „O”, 
11. Radosław Wysocki   – Naczelnik Wydz. „GR”, 
12. Grzegorz Kochanowicz – Prezes PWiK,  
13. Wioletta Złotnik   – PWiK,   
14. Marek Malesiński  - Inspektor w Wydz. „K”. 

 

Lista obecności – stanowi załącznik nr 1.  
 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Przełomiec. Powitał zebranych i zapytał o uwagi  
do zaproponowanego wraz z materiałami porządku obrad. Poinformował jednocześnie,  
iŜ punkt pn. „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzniesienia w Suwałkach pomnika 
upamiętniającego Marszałka Józefa Piłsudskiego”. Zostaje zdjęty z porządku obrad.  
W konsekwencji kolejne punkty uległy przesunięciu kolejno o jeden.  

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek:  
 
1. Przyjęcie protokołu nr 26/2012 posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej  

Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 18 października 2012 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzania taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków przez Przedsiębiorstwo 
Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z o. o.  

3. Zaopiniowanie projektu chwały w sprawie zwolnienia z ponoszenia opłat za wydanie 
dowodu rejestracyjnego oraz prawa jazdy z powodu zmiany administracyjnej. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaŜy 
lokali mieszkalnych z zasobów mienia gminnego Miasta Suwałk.  
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej  
dla Zarządu Budynków Mieszkalnych w Suwałkach udzielanej z budŜetu  
Miasta Suwałk na 2013 rok.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawek w podatku  
od nieruchomości na 2013 r.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opłaty targowej.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy 
informacji i deklaracji podatkowych.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków 
transportowych na 2013 rok.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu pierwotnej 
profilaktyki raka szyjki macicy dla mieszkanek Suwałk w wieku 13 lat”.  

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki 
realizowanych w roku 2012 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji  
Osób Niepełnosprawnych.  

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii  
w Suwałkach na 2013 rok i zmiany uchwały nr XLIII/474/05 Rady Miejskiej  
w Suwałkach z dnia 29 grudnia 2005 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych Miasta Suwałki na lata 2006–2015.  

14. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Mieście Suwałki  
za rok szkolny 2011/2012”  

15. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia  
trybu udzielania i rozliczania dotacji suwalskim szkołom i przedszkolom publicznym 
zakładanym i prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne inne niŜ jednostka 
samorządu terytorialnego oraz osobom prowadzącym inne publiczne formy 
wychowania przedszkolnego, a takŜe szkołom i przedszkolom niepublicznym  
oraz osobom prowadzącym inne niepubliczne formy wychowania przedszkolnego  
z terenu Suwałk.  

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 
regulaminu oraz ustalenia opłat obowiązujących na Cmentarzu Komunalnym  
w Suwałkach.  

17. Informacja z konsultacji projektu Programu współpracy Miasta Suwałk  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności poŜytku publicznego  
i o wolontariacie, na rok 2013. 

18. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy 
Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności poŜytku publicznego  
i o wolontariacie, na rok 2013. 

19. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu osiedla Zielona Górka w Suwałkach.  

20. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy Armii Krajowej w Suwałkach.  
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21. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia woli przystąpienia  
Gminy Miasto Suwałki w charakterze partnera do projektu „Trasy rowerowe  
w Polsce Wschodniej – Województwo Podlaskie”.  

22. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2012 r.  

23. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Suwałki na lata 2012–2025.  

24. Sprawozdanie z działalności Komisji Finansowo – BudŜetowej Rady Miejskiej  
w Suwałkach za okres kadencji 2010–2012.  

25. Wolne wnioski. 

 
Ad pkt. 1  
Przyjęcie protokołu nr 26/2012 posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej  
Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 18 października 2012 r.  
 

Zdzisław Przełomiec poinformował, Ŝe protokół z poprzedniego posiedzenia  
Komisji Finansowo – BudŜetowej został sporządzony i zapytał radnych o ewentualne uwagi  
i wnioski. Zebrani nie zgłosili zastrzeŜeń, wobec czego stwierdził, Ŝe protokół został przyjęty 
przez Komisję. Poinformował równieŜ, iŜ protokół jest do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.    
 
 
Ad pkt. 2  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzania taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków przez Przedsiębiorstwo 
Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z o. o.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Czesław Renkiewicz prezentując temat dodał, Ŝe aby spółka była nowoczesną, realizującą 
zadania związane z oczyszczaniem ścieków naleŜy czynić inwestycje. Plan inwestycyjny 
uchwalony wcześniej przez Radę przewiduje modernizację sieci, głownie wód opadowych 
oraz modernizację oczyszczalni. Wysokość opłat jest juŜ po weryfikacji naleŜnej 
prezydentowi i jest obniŜona do wysokości optymalnej. Zwrócił uwagę, Ŝe taryfy za wodę  
i ścieki nie mają nic wspólnego z wynagrodzeniami w przedsiębiorstwie.  
 

Łukasz Kurzyna uzupełnił informację o 3 źródłach przychodu spółki tj. z tytułu kar, tytułu 
odsetek od lokat, które przeznaczono na wkład własny do projektu inwestycyjnego  
oraz ze sprzedaŜy gazu z oczyszczalni. Spółka nie moŜe przynosić strat w wyniku realizacji 
swego podstawowego zadania i świadczonych usług, a jest takie zagroŜenie.  
 

Zdzisław Przełomiec w imieniu mieszkańców zapytał o kanalizację deszczową,  
której przejęcie przez PWiK wpływa w głównej mierze na koszty ścieków.  
 

Grzegorz Kochanowicz w odpowiedzi udzielił informacji, Ŝe kanalizacja deszczowa  
to 132 km, sanitarna zaś stanowi 137 km. Obie naleŜy czyścić, a deszczowa nie była  
do tej pory czyszczona naleŜycie. Niestaranna eksploatacja kanalizacji deszczowej 
spowodowała, Ŝe za te środki, które zostały zaplanowane w budŜecie, rocznie moŜna 
wyczyścić 20 km kanalizacji deszczowej. Edukacja mieszkańców polegać będzie na tym,  
aby zwiększać  powierzchnie chłonne, co zmniejszy automatycznie opłaty za kanalizację 
deszczową. 
 



4 
 

Tadeusz Zamaro zwrócił uwagę, Ŝe społeczeństwo z niezadowoleniem odbiera informacje 
 o podwyŜkach poniewaŜ w ogóle nie mówi się o działaniach wpływających na podwyŜszenie 
płac. Wskazał, iŜ naleŜy podejmować działania, które wpływają na obniŜanie kosztów  
w spółkach.  
 

Włodzimierz Marczewski sugerował, aby prezes Grzegorz  Kochanowicz wystąpił  
w lokalnej rozgłośni radiowej, w celu obrazowego przedstawienia mechanizmów podwyŜki 
za wodę i ścieki.  
 

Andrzej Turowski  zapytał o planowany zakup samochodu specjalistycznego  
do oczyszczania miasta ze ścieków.  
 

Grzegorz Kochanowicz odpowiedział, Ŝe nabycie samochodu nastąpi w wyniku leasingu. 
 

Wniosków nie zgłoszono.   
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 2 radnych. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
zatwierdzania taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 
ścieków przez Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach  
Spółka z o. o.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 3 
Zaopiniowanie projektu chwały w sprawie zwolnienia z ponoszenia opłat za wydanie 
dowodu rejestracyjnego oraz prawa jazdy z powodu zmiany administracyjnej. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Czesław Renkiewicz zgłosił autopoprawkę w podstawie prawnej do przedłoŜonego projektu 
uchwały.  
 

Wniosków nie zgłoszono.   
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
zwolnienia z ponoszenia opłat za wydanie dowodu rejestracyjnego oraz prawa jazdy  
z powodu zmiany administracyjnej.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 4  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaŜy lokali 
mieszkalnych z zasobów mienia gminnego Miasta Suwałk.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Wniosków nie zgłoszono.   
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty 
przy sprzedaŜy lokali mieszkalnych z zasobów mienia gminnego Miasta Suwałk.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 5  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej  
dla Zarządu Budynków Mieszkalnych w Suwałkach udzielanej z budŜetu Miasta Suwałk 
na 2013 rok.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Wniosków nie zgłoszono.   
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji 
przedmiotowej dla Zarządu Budynków Mieszkalnych w Suwałkach udzielanej z budŜetu 
Miasta Suwałk na 2013 rok.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 6  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawek w podatku  
od nieruchomości na 2013 r.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 

Czesław Renkiewicz zaprezentował przedłoŜony projekt uchwały. Poinformował  
o konieczności podwyŜszania dochodów własnych które m.in. pochodzą z podatków. 
Generalnie realizacja dochodów własnych w Mieście jest zadawalająca, niepokoi natomiast 
słabsza dynamika wzrostu podatków z PIT i CIT. Firmy płacą coraz mniej swoim 
pracownikom, co jest niepokojące. Wzrost podatku od nieruchomości jest planowany  
na poziomie optymalnym nie wyczerpuje moŜliwości danych przez ministerstwo finansów.  
 

Wiesław Stelmach dodał, Ŝe wiele miast korzysta z maksymalnych  stawek, sytuacja naszego 
samorządu jest dość dobra. 
 

Zdzisław Przełomiec zapytał o poziom zadłuŜenia z tego tytułu.  
 

Wiesław Stelmach poinformował, Ŝe zaległości w tym zakresie opiewają na kwotę  
ok. 1.700.000 zł. Dodał, Ŝe sprawnie przebiegają działania w kierunku egzekwowania 
zaległości od podatników. 
 

Wniosków nie zgłoszono.   
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Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymał się od głosu  – 1 radny. 

Zdzisław Przełomiec  poprosił prezydenta o wyjaśnienie mechanizmu wzrostu podatku  
za uŜytkowanie wieczyste. 
 
Czesław Renkiewicz wyjaśnił, Ŝe wzrost opłat jest związany i oparty o szacunek wartości 
rynkowej gruntu. W latach poprzednich wartość gruntów była znacząco zaniŜana,  
czego być nie powinno. Metr kwadratowy gruntu szacowany był na kilkanaście złotych. 
Gdzie podczas wywłaszczania Miasto płaci kilkaset złotych. PodwyŜka jest znaczna, ale grunt 
moŜna wykupić na własność z rozłoŜeniem spłaty na raty. Z tego tytułu w okresie trzech lat 
będą to kwoty  ok. 700 tys zł. 
 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości na 2013 r. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 7  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Wniosków nie zgłoszono.   
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opłaty od posiadania 
psów.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 
Ad pkt 8  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opłaty targowej.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Wiesław Stelmach zaprezentował przedłoŜony projekt uchwały.  
 

Wniosków nie zgłoszono.   
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opłaty targowej.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Ad pkt 9  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji  
i deklaracji podatkowych.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Wiesław Stelmach zaprezentował przedłoŜony projekt uchwały.  
 

Wniosków nie zgłoszono.   
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wzorów 
formularzy informacji i deklaracji podatkowych.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
 
Ad pkt 10  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków 
transportowych na 2013 rok.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Czesław Renkiewicz zaprezentował przedłoŜony projekt uchwały.  
 
W dyskusji na temat projektu uchwały udział wzięli Agnieszka Rzatkowska,  
Zdzisław Przełomiec, Wiesław Stelmach oraz Łukasz Kurzyna  
 

Wniosków nie zgłoszono.   
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stawek podatku  
od środków transportowych na 2013 rok  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 11  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu pierwotnej 
profilaktyki raka szyjki macicy dla mieszkanek Suwałk w wieku 13 lat”.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Wniosków nie zgłoszono.   
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia  
„Programu pierwotnej profilaktyki raka szyjki macicy dla mieszkanek Suwałk  
w wieku 13 lat”. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
 
Ad pkt 12  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki 
realizowanych w roku 2012 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji  
Osób Niepełnosprawnych.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 

Wniosków nie zgłoszono.   
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia zadań  
Miasta Suwałki realizowanych w roku 2012 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 13  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii  
w Suwałkach na 2013 rok i zmiany uchwały nr XLIII/474/05 Rady Miejskiej  
w Suwałkach z dnia 29 grudnia 2005 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych Miasta Suwałki na lata 2006–2015.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 
Wniosków nie zgłoszono.   
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Miejskiego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii  
w Suwałkach na 2013 rok i zmiany uchwały nr XLIII/474/05 Rady Miejskiej  
w Suwałkach z dnia 29 grudnia 2005 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych Miasta Suwałki na lata 2006–2015.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  
 
 
Ad pkt. 14  
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Mieście Suwałki za rok szkolny 
2011/2012”. 
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Informacja… stanowi załącznik do protokołu 19/2012 posiedzenia Komisji  
Oświaty i Wychowania z dnia 21 listopada 2012 r. jako załącznik nr 11. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag, w związku z tym Zdzisław Przełomiec stwierdził. 
iŜ Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Mieście Suwałki za rok szkolny 
2011/2012”została przyjęta bez uwag.  
 
 
Ad pkt. 15  
Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji suwalskim szkołom i przedszkolom publicznym 
zakładanym i prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne inne niŜ jednostka 
samorządu terytorialnego oraz osobom prowadzącym inne publiczne formy wychowania 
przedszkolnego, a takŜe szkołom i przedszkolom niepublicznym oraz osobom 
prowadzącym inne niepubliczne formy wychowania przedszkolnego z terenu Suwałk.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
Wniosków nie zgłoszono.   
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały  
w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji suwalskim szkołom  
i przedszkolom publicznym zakładanym i prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne 
inne niŜ jednostka samorządu terytorialnego oraz osobom prowadzącym inne publiczne 
formy wychowania przedszkolnego, a takŜe szkołom i przedszkolom niepublicznym  
oraz osobom prowadzącym inne niepubliczne formy wychowania przedszkolnego  
z terenu Suwałk.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 16  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 
regulaminu oraz ustalenia opłat obowiązujących na Cmentarzu Komunalnym  
w Suwałkach.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie ustalenia regulaminu oraz ustalenia opłat obowiązujących na Cmentarzu 
Komunalnym w Suwałkach.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
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Ad pkt. 17  
Informacja z konsultacji projektu Programu współpracy Miasta Suwałk  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności poŜytku publicznego  
i o wolontariacie, na rok 2013.  
Informacja… stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  
 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag, w związku z tym Zdzisław Przełomiec stwierdził. 
iŜ Informacja z konsultacji projektu Programu współpracy Miasta Suwałk  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 
 z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie,  
na rok 2013 została przyjęta bez uwag.  
 
 
Ad pkt 18 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy  
Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności poŜytku publicznego  
i o wolontariacie, na rok 2013. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia  
Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  
o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności poŜytku 
publicznego i o wolontariacie, na rok 2013.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 19 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu osiedla Zielona Górka w Suwałkach.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
 

Małgorzata Włoskowska zreferowali przedłoŜony projekt uchwały.  
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego rejonu osiedla Zielona Górka w Suwałkach.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
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Ad pkt. 20  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy Armii Krajowej w Suwałkach.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
 

Łukasz Kurzyna i Małgorzata Włoskowska zreferowali przedłoŜony projekt uchwały.  
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy Armii Krajowej w Suwałkach.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 21  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia woli przystąpienia  
Gminy Miasto Suwałki w charakterze partnera do projektu „Trasy rowerowe  
w Polsce Wschodniej – Województwo Podlaskie”.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
 

Czesław Renkiewicz zaprezentował przedłoŜony projekt uchwały.  
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyraŜenia  
woli przystąpienia Gminy Miasto Suwałki w charakterze partnera do projektu  
„Trasy rowerowe w Polsce Wschodniej – Województwo Podlaskie”.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
 
 
Ad pkt 22 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2012 r.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 

Wiesław Stelmach zaprezentował przedłoŜony projekt uchwały.  
 

Wniosków nie zgłoszono.   
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta 
na 2012 r.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 
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Ad pkt.  23 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Miasta Suwałki na lata 2012–2025.   
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 
 

Wniosków nie zgłoszono.   
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2012–2025j.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 24  
Sprawozdanie z działalności Komisji Finansowo – BudŜetowej Rady Miejskiej  
w Suwałkach za okres kadencji 2010–2012.  
 

Członkowie Komisji nie mieli uwag do przedłoŜonego przez Przewodniczącego Komisji 
Sprawozdania z działalności Komisji Finansowo – BudŜetowej Rady Miejskiej  
w Suwałkach za okres kadencji 2010–2012. Wobec czego przyjęli w głosowaniu – 
jednogłośnie, 7 głosami „za”  
Sprawozdanie …. stanowi załącznik nr 43 do protokołu i zostanie przedłoŜone  
Radzie Miejskiej w Suwałkach na najbliŜszej sesji w dniu 28 listopada 2012 r.  
 
 
Ad pkt. 25  
Wolne wnioski. 
 

Zdzisław Przełomiec poinformował o terminie procedowania budŜetu na 2013 r.,  
tj. na posiedzeniu, które odbędzie się w dniu 12 grudnia 2012 r.  
 

Czesław Renkiewicz poinformował o planowanym utworzeniu biblioteki multimedialnej  
w wyniku projektu realizowanego przez Bibliotekę Publiczną im. Marii Konopnickiej  
w Suwałkach.  
 

Po wyczerpaniu porządku, Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział  
i zamknęła posiedzenie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 

                                                                    
 Przewodniczący Komisji  
 Finansowo – BudŜetowej  

Rady Miejskiej w Suwałkach  
 

     Zdzisław Przełomiec  
 
Protokołowała:       
 

Ewa Kasjanowicz  
Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  


